

Dear Participants,

Close of the record

The Joint Review Panel (the Panel) for the proposed Grassy Mountain Coal Project (the Project) has closed the record for the review. The information filed on the Canadian Impact Assessment Registry for the Project will be used by the Panel to fulfill its mandate. Effective January 15, 2021 at 4 pm MST, no additional comments or information will be accepted by the Panel.

The Panel is proceeding with the preparation of its report. The report will set out the rationale, conclusions and recommendations of the Panel relating to the environmental effects of the Project, including any mitigation measures and follow-up programs, and a summary of comments received from the public, including Indigenous persons and groups. The report will include the Panel's written decision, with reasons, for Benga Mining Limited's applications to the Alberta Energy Regulator. The report will be submitted to the Federal Minister of the Environment and Climate Change no later than June 18, 2021. The report will be publicly available on the Canadian Impact Assessment Registry and the Alberta Energy Regulator website.

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca.

Sincerely,
Panel Secretariat
Grassy Mountain Coal Project
Impact Assessment Agency of Canada
22nd Floor, 160 Elgin St. Ottawa ON K1A 0H3
Telephone (Toll-free): 1-866-582-1884
IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca

Chers participants,

Clôture du dossier

La commission d'examen conjoint (la commission) qui évalue le projet de mine de charbon Grassy Mountain (le projet) a clos le dossier de l'examen. Les renseignements relatifs au projet versés au Registre canadien d'évaluation d'impact seront utilisés par la commission pour s'acquitter de son mandat. À compter du 15 janvier 2021 à 16 h, HNR, la commission n'acceptera plus de commentaires ni de renseignements supplémentaires.

La commission procède à la préparation de son rapport. Celui-ci doit énoncer la justification, les conclusions et les recommandations de la commission concernant les effets environnementaux du projet, y compris toute mesure d'atténuation et tout programme de suivi, et présenter un résumé des commentaires reçus du public, y compris des Autochtones et des groupes autochtones. Le rapport comprendra la décision écrite de la commission, accompagnée des motifs, relative aux demandes présentées à l'Alberta Energy Regulator par Benga Mining Limited. Le rapport sera présenté au ministre fédéral de l'Environnement et du Changement climatique au plus tard le 18 juin 2021. Le rapport sera rendu public sur le Registre canadien d'évaluation d'impact et le site web de l'Alberta Energy Regulator.

Veuillez noter que vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l'évaluation environnementale du Projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale, prière d'envoyer un message à IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca.

Sincèrement,
Secrétariat de la commission
Projet de mine de charbon Grassy Mountain
Agence d'évaluation d'impact du Canada
22e étage, 160, rue Elgin, Ottawa ON K1A 0H3
Téléphone (sans frais): 1-866-582-1884
IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca